
Szczerze mówiąc Przewodniczący Szkoły i cały Samorząd

uczniowski nie ma takiej mocy jak mogłoby się na pierwszy rzut

oka wydawać. Z tego powodu większość postulatów moich

konkurentów  np. zwierzątko klasowe albo kanapy w czasie

pandemi, jest nie do zrealizowania. Mimo to przygotowałem

kilka pomysłów:

-szkolna grupa na facebooku (tylko dla uczniów),

-skrzynka na pomysły, skargi i uwagi uczniów,

-jeśli brakuje Tobie nocy filmowych to spokojne, za mojej

kadencji zorganizuję kino plenerowe,

-plusy i minusy przy ocenach (lepiej chyba dostać 4+ niż 4).

Angażuję się w życie szkoły (byłem przewodniczącym i

wiceprzewodniczącym klasy oraz działam w szkolnym

wolontariacie). Jestem również najstarszym kandydatem, co

przekłada się na największe doswiadczenie.

Mam nadzieje że przekonałem Cię do głosowania na mnie.

Jeśli brakuje Tobie czegoś w moim programie  to uspokajam,

przez cały rok będe otwarty na Wasze pomysły.

Borys Fąfara 8a


